
 
 
 
 
 
 
 
 
 

U Zagrebu, 22. listopada 2009. 

Grad Zagreb
Gradsko poglavarstvo

Ured gradonačelnika
Trg Stjepana Radića 1/III

                                                                                                               10 000 Zagreb 
 
 

n/r Milan Bandić, gradonačelnik 
 
 

 
Predmet: Poziv na predstavljanje projekta podzemne garaže na Trgu maršala Tita 
 
 
 
 
 
Poštovani gospodine gradonačelniče,  
 
 
potaknuti reakcijama javnosti vezano uz aktivnosti na projektu gradnje podzemne garaže na 
dijelu Trga maršala Tita, predlažemo da se projekt predstavi stručnoj javnosti u Društvu 
arhitekata Zagreba. Tema je od izuzetnog stručnog i općeg interesa, budući da je riječ o 
intervenciji na kulturnom dobru najviše kategorije  i vrijednostima koje su od posebne 
važnosti za javni gradski prostor.  
Ovih se dana više puta naglašavalo da su kritike neutemeljene zato što kritičarima projekt 
nije poznat. Činjenica da je riječ o  gradskom projektu, te da isti treba biti predstavljen 
stručnoj i općoj javnosti kako bi bilo omogućeno konstruktivno sudjelovanje u projektu. U 
obraćanju medijima ste pozvali sve zainteresirane stručnjake da svojim sudjelovanjem daju 
doprinos kako bi se stvari poboljšale.  
Društvo arhitekata Zagreba načelno se zalaže za konstruktivan i stručni dijalog, te želi 
aktivno sudjelovati u raspravi o svim javnim projektima. Da bismo mogli dati pozitivni 
doprinos kao struka, moramo biti informirani i na taj način uključeni. Stoga predlažemo 
prezentaciju projekta za stručnu javnost u prostorijama DAZ - a, pozivajući se među ostalim i 
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na tradiciju naših tribina koje su desetljećima bile forum na kojem su se razmatrala sva 
važna pitanja prostornog i kulturnog razvoja Zagreba.  
Uvjereni smo da bi na takav način bili izglađeni mnogi nesporazumi, a diskusija bi zadobila 
objektivnost i mirniji ton. 
 
Unaprijed zahvaljujemo na suradnji, 
S poštovanjem, 
 
Društvo arhitekata Zagreba 
 
Predsjednik 
Damir Ljutić dipl.ing.arh. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


